
3.12.2019 ……setkání s paní Mgr. Dvořáčkovou při příležitosti předání 

certifikátů a poděkování za účast na Projektu JU České Budějovice klientům, kteří 

se akce zúčastnili. Sezení to bylo velmi příjemné laděné předvánoční atmosférou. 
 

          

 

                                                                                                                                                                                                                                                   


